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SVAlrnen na 60 jaar in het nieuw
door Wilrike ter Meulen

ALMEN - Met het doorknippen van
een groen/wit en blauw lint door
het oudste lid Berend Jan Schone-
veld en het jongste voetbalmeisje
Amy Elizen is fase 1van de sport-
clustering in Almen een feit. Zater-
dag werd de zestigste verjaardag
van de Almense voetbalvereniging
SV Almen groots gevierd.
Vijf maanden te laai weliswaar
maar in Almen hebben ze geleerd
dat geduld een schone zaak is, zo
viel tenminste uit de verschillende
toespraken op te maken. Het lus-
trumfeest werd dankbaar aangegre-
pen om de deels nieuw gebouwde
en deels gerenoveerde accommoda-
tie aan de Binnenweg officieel in
gebruik te nemen. Maar voor het

zover was is er een lange weg afge-
legd, vertelde Mark Diepenveen,
voorzitter van SV Almen, in zijn
toespraak. "Zes jaar geleden koos
het dorp voor sportclustering. Met
als doel de sportvoorzieningen
overeind te houden."
SV Almen, omnivereniging Ovéra
en de Almense Tennisvereniging
(ATC) sloegen daarbij de handen
ineen. "Daarop volgde een politiek
steekspel. Met als resultaat een fi-
nanciële injectie van gemeentelij- .
ke zijde."

Lofhad de voorzitter ook voor de
vasthoudendheid daarbij van de
Vereniging Almens Belang (VAB).
Vervolgens gingen tal van commis-
sies aan de slag. Tijdens een spon-
sorloop werd 40.000 euro bij el-

kaar gelopen, maar ook andere
sponsoren werden gevonden.
Intussen stond het water bij de
voetballers tot aan de lippen want
de KNVB keurde de kleedkamers
af. Deze betreden met blote voe-
ten leverde onder meer risico op

. splinters op.

In april kon de slopershamer ter
hand worden genomen. Het kar-
wei van slopen en weer opbou-
wen werd in de zomermaanden
geklaard met hulp van maar liefst
112 vrijwilligers.
'Zaterdag was het dan zover. De ac-
commodatie beschikt over vier rui-
me kleedkamers, geschilderd in de
verenigingskieuren Ovéra-blauw
en SV Almen-groen/wit. Deze
week werd voor het beheer van

het gebouw een aparte stichting
opgericht: de Stichting Almense
Accommodaties.
Met het afsluiten van fase 1 is te-
vens een begin gemaakt met fase
2. Het is de bedoeling dat aan en
over de vernieuwde accommoda-
tie een sportzaal voor Ovéra wordt
gebouwd. De plannen liggen klaar,
de financiën zijn nog niet gere-
geld. Intussen heeft ATC onlangs
de tennisbanen vernieuwd en het
clubgebouw gerenoveerd.
"Een verhuizing naar de Binnen-
weg zat er nog niet in", zegt voor-
zitter Theo Hermsen. "Er is geen
partij die ons uitkoopt. De banen
waren versleten, noodgedwongen
moesten we wel renoveren."
Van fase 3 is dus voorlopig nog
geen sprake.


